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Hoewel Lelystad Airport nog niet operationeel is voor het
groothandelsverkeer, vliegen de miljoenen voor de luchthaven
nog steeds de deur uit. Volgens Omroep Flevoland is er de
afgelopen  drie  jaar  ruim  43  miljoen  euro  extra  aan  het
vliegveld  besteed,  onder  andere  voor  het  opkopen  van
stikstofrechten én de bemanning van de verkeerstoren. Daarmee
is sinds 2008 ruim 243 miljoen euro besteed om de luchthaven
geschikt te maken voor bijvoorbeeld vakantievluchten.
Verschillende  politieke  partijen  zijn  verdeeld  over  de
toekomst van Lelystad Airport. Opvallend is vooral dat veel
partijen  die  in  Flevoland  voorstander  zijn,  zich  in  de
aangrenzende  provincies  Overijssel  en  Gelderland  hebben
uitgesproken tegen de opening. De Gelderse coalitiepartijen
uitten  hun  zorgen  over  het  lage  overvliegen  van  en  naar
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Lelystad Airport, mogelijk boven de Veluwe. Dergelijke lage
overvluchten kunnen bijvoorbeeld leiden tot geluidsoverlast.
Uiteindelijk beslist het Rijk over de toekomst van Lelystad
Airport. Pas als er een nieuw kabinet is gevormd zal het
duidelijk worden of de meerderheid van de nieuwe Tweede Kamer
voor of tegen de opening van de luchthaven is. Marc Smeulers,
directeur  van  De  Durfplaats,  schreef  een  artikel  over  de
toekomst van Lelystad Airport waarin hij een oproep doet om
een nieuwe ambitie te gaan koesteren: het schoner en stiller
maken  van  de  luchtvaart  om  op  die  manier  nog  vele  jaren
passagiers  en  vracht,  maar  dan  schoner  en  stiller,  te
verplaatsen over deze wereld om daarmee een reeds gedane, hoge
investering in een luchthaven in de polder te koppelen aan de
ambitie  van  het  verkopen  van  onze  waterkennis  aan  andere
landen. Hij pleit tevens voor de instelling van een Nederlands
Onderzoekcentrum Duurzame Luchtvaart.


